

廠商會蔡章閣中學
蔡章閣基金獎學金申請表(2021-22年度)

1. 申請方法

1. 於學校網頁下載(<http://www.cmacck.edu.hk>)申請表, 輸入有關資料;
2. 透過電郵(info@cmacck.edu.hk)遞交申請表的WORD檔案(.doc / .docx);
3. 遞交申請表正本(必須有監護人和學生的簽署)連同下列證明文件副本:
 - a. 首次申請者:本地學位課程取錄證明文件及HKDSE成績單
 - b. 過往得獎者:本地學位課程學年成績單
4. 以上2、3項須於2021年9月30日(星期四)下午5時前分別寄達或遞交到校務處。

2. 申請人資料

姓名 (中文): _____ 身份証號碼: _____
(英文): _____
通訊地址: _____
電話 (手提): _____ (其他): _____
在本校就讀年期: _____ 至 _____ 級別: _____ 至 _____

3. 學位課程及相關表現

院校名稱: _____
學系/選科: _____ 年制課程: _____
入讀年份: _____ 年級: _____
上學年GPA: _____
其他(獲獎紀錄、社會服務等): _____

4. 聲明

1. 本人將運用所學知識回饋母校及幫助學弟學妹。
2. 本人將於2021年11月7日或以前向學校提交答謝信給「蔡章閣基金有限公司董事局」, 當中包括個人抱負和發展方向, 以及回饋母校的工作。

申請人簽署: _____ 監護人簽署: _____
日期: _____ 監護人姓名: _____
與申請人關係: _____
聯絡電話: _____

Notes of Application

1. Application form can be download from the school website (<http://www.cmacck.edu.hk>);
2. Complete and submit the WORD file (.doc/.docx) of the application form by email to info@cmacck.edu.hk;
3. Submit the original application form (must be signed by the guardian and the student) with a copy of the following supporting documents:
 - a. First-time applicant: local degree course admission document and HKDSE transcript
 - b. Past recipients: local degree course transcripts
4. In regard of note 2 and 3, the application form should be reached to the General Office on or before 5pm on 30 September, 2021 (Thursday).

1. Particulars

Name (Chinese): _____ HK ID: _____
(English): _____
Address: _____
Phone no. (Mobile): _____ (Home): _____
Years studying in our _____ to _____ Level: _____ to _____
school: _____

2. Programme studied and performance

Name of institution: _____
Faculty/elective: _____ Duration of the programme: _____
Year of admission: _____ Level: _____
GPA of the last year (for the past recipient: _____
Others (awards, voluntary services): _____

3. Declaration

- a. I will use my best to and help my alma mater and younger schoolmates.
- b. I will submit a thank-you letter to the "Board of Choi Cheung Kok Foundation Company Limited" on or before November 7, 2021, including my personal vision and mission as well as giving back to my alma mater.

Applicant's
signature: _____

Date: _____

Guardian's
signature: _____

Guardian's
name: _____

Relation: _____

Contact phone
no: _____